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    Poznań, 24 lipca 2020 r. 

 
 

ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: doświetlenia przejść dla pieszych na ul. Kurlandzkiej. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Rada Osiedla Żegrze w roku 2018 zabezpieczyła środki finansowe na doświetlenie przejść 

dla pieszych na ul. Kurlandzkiej. ZDM pozytywnie zaopiniował zadanie. Nic się jednak w tej sprawie 

nie dzieję. Proszę o informację kiedy planowany jest montaż oświetlenia na przejściach dla pieszych 

na w/w ulicy oraz z czego wynika tak długa realizacja zadania. 

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 


